
Satır sonunda ve 
başında tek harf 
bırakmayız. Tek 
başına üzülür.

a-

YAPIŞTIRICI SÜRELİM

Örnek:            o-
tobüs

matba-
a

Deftere yapıştır, sınıf panosuna as, odana as.

1. Adım: Aşağıdaki tabloyu sadece çevresinden kesip arkasına yapıştırıcı sürerek deftere yapıştıralım.

2. Adım: Aşağıdaki tabloyu çevresinden ve belirtilen yerlerden keserek 1. adımın üzerine yapıştıralım.

YAPIŞTIRICI SÜRELİM

YAPIŞTIRICI SÜRELİM

Örnek:         Ali’   
nin

Antalya’     
da

Örnek:           te-
neffüs

tenef-
füs

3 Adım: Aşağıdaki tabloyu çevresinden ve belirtilen yerlerden keserek 2. adımın üzerine yapıştıralım.

Yazı yazarken satır sonuna sığmayan bir kelimeyi uy-
gun hecesinden ayırarak yazabiliriz.

SATIR SONUNA SIĞMAYAN KELİMELER

Satır sonuna kesme 
işareti geldiyse kısa 

çizgi koymayız.

Satır sonuna kısa 
çizgi (-) koyarız.
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Deftere yapıştır, sınıf panosuna as, odana as.

Yapıştırma Örneği


